
Γιατί βάζω υποψηφιότητα για την  
Επιστημονική Επιτροπή Ειδικότητας  Αγρονόμων & Τοπογράφων 

Μηχανικών του ΤΕΕ.  
 
 
Η Επιστημονική Επιτροπή Ειδικότητας Αγρονόμων & Τοπογράφων 
Μηχανικών του ΤΕΕ είναι σημαντική για τον κλάδο. Είναι αυτονόητο ότι στην 
σημερινή αρνητική συγκυρία έπρεπε να δουλεύει συστηματικά και με το κύρος 
της να αποκρούει ή τουλάχιστον να δυσκολεύει τις απανωτές αρνητικές 
αποφάσεις της κεντρικής διοίκησης. Όμως η επιτροπή βρίσκεται σε αδράνεια. 
 
 Σ' αυτήν την δύσκολη συγκυρία είναι αυτονόητο ότι έπρεπε να δημιουργηθεί 
η πιο πλατειά δημοκρατική συνεργασία των συνεπών δυνάμεων. Αντί γι΄ αυτό 
παραμερίζονται ενωτικές παρατάξεις χρόνων, νέες και παλιές κομματικές 
παρατάξεις περιχαρακώνονται γύρω από τα παλιά και τα νέα διαφαινόμενα 
κόμματα εξουσίας, μαζεύοντας και τους καιροσκόπους διασπαστές των 
ενωτικών παρατάξεων του παρελθόντος. 
  
Γι αυτούς τους λόγους, μετά και από παρότρυνση συναδέλφων, αποφάσισα 
να κατέβω ανεξάρτητος υποψήφιος για την Επιστημονική Επιτροπή 
Ειδικότητας στις εκλογές του ΤΕΕ στις 24.11.2013. 
 
Για τα αυτονόητα. Να δουλέψει η επιτροπή για το καλό του κλάδου. 
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